
                                                                       

                                                                         

 
 

 

 

 

                                                                            VINDELNS NATURSKYDDSFÖRENING 

                                                                                                      ÅRSMÖTESPROTOKOLL 

                                                2019-03-25 

 

 

Art                                   Protokoll fört vid årsmöte för Naturskyddsföreningen i Vindeln 

 

Tid                     Måndagen den 25 mars kl.18.00 – ca 19.30 

 

Plats                                Kulturverkstaden (ABF:s lokal) 

 

Närvarande                    18 personer (se bifogad närvarolista)  

 

                     

    § 1           Mötets öppnande 

                                         Ordförande Eva Svahn öppnade årsmötet  

                                         och alla hälsades hjärtligt välkomna. Mötet inleddes med att Eva  

                                         med hjälp av bildspel presenterade delar av kretsens verksamhet 

                                         från det gångna året. 
 

  

    § 2           Mötets behöriga utlysande 

                                         Årsmötet förklarades vara utlyst på behörigt sätt. 

                    Affischering, e-post till våra medlemmar och info via facebook. 

                                         

 

                         § 3           Fastställande av dagordning 

                    Upprättat förslag till dagordning godkändes. Därefter delade 

                                         ordföranden ut diplom till alla i styrelsen. 
 

 

     

                         § 4           Val av mötesordförande 

                    Hans Holmström valdes till mötesordförande. 
 

  
                          



 

                          
 

                         § 5           Val av mötessekreterare 

                    Lars-Göran Nilsson valdes till mötessekreterare. 

 

                                        

                         § 6           Val av två protokolljusterare 

                                         Till justeringspersoner valdes Leif Sandqvist och Clary Bard. 

                                         

                          

                         § 7           Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen för 2018 redovisades. 

Årsmötet beslutade godkänna verksamhetsberättelsen. 

                    Verksamhetsberättelsen kommer att läggas ut på hemsidan. 
                      

 

                                

                         § 8           a. Kassarapport 

Kassarapporten redovisades. I början av året fanns 16776 kr. 

I slutet av året fanns 14796 kr på kontot. Kretsen har förutom 

medlemsåterbäring om 4880 kr, även erhållit ett extra bidrag på 

3500 kr från Riks.  

 

                                         b. Resultat- och balansräkning 

Årsmötet delgavs resultat-och balansräkning, som lades till 

handlingarna.  

 

 

                          § 9          Revisorernas berättelse 

Revisorernas berättelse över styrelsens förvaltning under  

                                         räkenskapsåret lästes upp av revisor Leif Sandqvist.                                                                             

                                         Då inga skäl till anmärkning framkommit vid granskningen till- 

                                         styrker revisionen att resultat-och balansräkning per 2018-12-31 

                                         fastställs. 

Årsstämman beslutade fastställa upprättad  resultat-och 

balansräkning. 

 

                       

                          § 10        Styrelsens ansvarsfrihet för 2018 års förvaltning 

                                         Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för  

                                         2018 års förvaltning. 
 

 

                          § 11        Val av ordförande för 2019 

                    Valberedningen föreslog Eva Svahn till ordförandeposten. 

                                         Årsmötet beslutade välja Eva Svahn till ordförande. 

                                          

                                  

                          
   
 



 

                          § 12        Val av övriga styrelsemedlemmar och suppleanter 

                                         Valberedningen föreslog att styrelsen (=5 personer) skulle utökas 

                                         med ytterligare 1 ledamot och att ytterligare en suppleant skulle 

                                         ingå i styrelsen.  

                                         

                                         Kerstin Sandqvist-Larsson                   Britt Andersson (suppl.1 år)            

                                         Jan-Olof Lundström (2 år)                   Anja Lindfors (suppl. 2 år)            

                    Inger Höglund                                  

                                         Lars-Göran Nilsson  

                                                 Sara Larsson (2 år) 

                                         Janne Tolonen (2 år)                                    

                                           

                                         Årsmötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

                           

                           § 13       Val av två revisorer och revisorsuppleant 

                                         Valberedningens och årsstämmans förslag: 

                                          

                   Revisorer                                     Revisorsuppleant       

                                         Leif Sandqvist (omval)               Gunvor Holmström        

                                         Hans Holmström (omval) 

                   

                    Årsmötet beslutade enligt ovanstående förslag. 

 

                           

      § 14       Val av valberedning 

                                         Omval av Krister Jakobsson. 

                                         Styrelsen uppdrogs också att vid kommande möten försöka  

                                         vaska fram namn på personer, som kan tänkas ingå i  

                                         valberedning.  

                                          

 

                           § 15       Förslag till val av kretsrepresentant till NF:s riksstämma i                                                             

                                         Kristianstad 10-12 maj 2019 

                                         Inga förslag fanns. Styrelsen uppdrogs att välja någon eller att  

                                         erbjuda någon kretsrepresentant från närliggande kommun inom 

                                         länet mandat att föra vindelkretsens talan vid riksstämman. 

                                              

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

                           § 16       Propositioner och motioner 

                                         Inga inkomna. 
 

                           

                           § 17      Synpunkter och förslag till 2019 och 2020 års verksamhet samt   

                                        övriga rekommendationer till styrelsen 

                                        Janne Tolonen gav exempel på reparationsbehov, som finns kring  

                                        stugan uppe på Brattåker och som behöver åtgärdas. 

                                         . 

                           
  
 



 

 

 

                          § 18       Information om kommande verksamhet 

                                        Eva informerade om skötseln av Tvåälvsleden och om utflykter till  

                                        naturreservat under ledning av Henrik Sporrong. 

                                        Kretsen har kontakt med kommunchef Per-Erik Magnusson 

                                        i frågor rörande miljö och klimat. Bl.a.kommer vi att anordna en 

                                        paneldebatt under temat ”Klimatet”. 

                                               Eva berättade vidare om att kretsen fortsätter med tematräffar i 

                                        anslutning till styrelsemöten. 
                                  Fiskeföreningen vill ha samarbete med kretsen. 

                                        I övrigt hänvisades till den verksamhetsplan som upprättats.       
                                        Välkomstbrev skickas ut till nya medlemmar. 
 

                         
 

                           § 19       Övriga ärenden 

                                         Föreslogs att kretsen skulle göra bankbyte, från nuvarande Nordea 

                                         till Handelsbanken. Årsmötet beslutade i enlighet med förslaget. 

                                         Till Konsum och ICA framfördes ett stort tack för att de sponsrat  

                                         kretsen i samband med fika och m.m. 

                                         L-G berättade att Ulf Lindmark vill komma till kretsen och 

                                         informera om holkbyggande. 

                                         Janne informerade om fladdermusholkar som finns på Skogs-   

                                         styrelsen.  

                                         Eva efterlyste mer kontakter mellan kretsarna, för att ta del av  

                                         andras verksamhet. 
 

 

 

 

                            § 20      Årsmötets avslutande 

                                         Mötesordförande tackade alla närvarande och förklarade årsmötet 

                                         avslutat.  

                    

                                         Efter årsmötet bjöds alla på gofika, och Michael Schneider föreläste 

                                         om rovdjur i Västerbotten. Ett tjugotal personer deltog. 
 

                                         
 

 

 

                    Lars-Göran Nilsson                                Hans Holmström 

                                         Sekreterare                                             Mötesordförande 

 

 

    

                                         Leif Sandqvist                                        Clary Bard 

                    Justerare                                                  Justerare

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                          

                     
     


